



**NEFFUL USA Inc.**  
**美國妮芙露公司**

18563 Gale Ave, City of Industry, CA 91748

T: (626)839-6657 F: (626)839-6927 E: info@neffulusa.com www.neffulusa.com

**CERTIFICATION STATEMENT**  
**認證聲明**

I, \_\_\_\_\_, hereby certify that the mailing address provided for orders (order number \_\_\_\_\_) placed in no sales tax states is accurate and truthful to the best of my knowledge. I understand that if any evidence is found by a local government agency suggesting otherwise, it would be my full responsibility.

I acknowledge that providing false information or misrepresenting the mailing address in order to evade sales taxes is illegal and unethical. I affirm that I have complied with all applicable laws and regulations regarding sales tax obligations.

I further understand that any consequences resulting from false information provided or attempts to avoid sales tax liability may include legal penalties, fines, and other actions as determined by the local government agency.

By placing an order and providing the mailing address in a no sales tax state, I confirm that I have read, understood, and agreed to the terms stated in this certification. I accept full responsibility for any consequences arising from the accuracy and truthfulness of the provided mailing address.

本人，\_\_\_\_\_，特此聲明，於免銷售稅州所下的訂單（訂單號\_\_\_\_\_）裡所提供的郵寄地址是準確和真實的。本人瞭解，如果當地政府發現有任何不實或虛構的情況，我將負全部責任。

本人瞭解提供任何虛假或不實的郵寄地址或信息以逃避銷售稅是不合法的。我確認我已遵守有關銷售稅義務所有適用法律和法規。

本人瞭解如果因提供虛假信息或試圖逃避銷售稅有可能導致的後果包括法律處罰、罰款或州政府的其他法律違規行為，本人會自行負責。

本人確認在無銷售稅州下訂單並提供郵寄地址為正確和真實並會負起應該承擔的全部責任。

本人已閱讀、理解並同意本文中所述的條款。

Signature: \_\_\_\_\_

Printed Name: \_\_\_\_\_

Distributor Number: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_